



## **CODE OF CONDUCT**

**To establish and maintain standards for participants including all players, team officials, officials, and league executives of NPP Sports. The standards are comprised of, but not limited to, the following principles:**

### **ALL MEMBERS MUST**

- Show respect for the abilities of the players on both his/her team as well as the opposing team.
- Have a responsibility to declare a high degree of commitment and perform to that level of commitment.
- Encourage others to obey the rules and spirit of the sport, and to treat each other in a courteous manner.
- Display high moral standards both professionally and personally as per the “CAF Code of Values and Ethics”.
- Take necessary steps to establish a safe environment within the sport.
- Respect the rules of the facility. Any team causing damage to the facility/change rooms will be responsible for cost of repairs.
- Show respect for the decisions, judgment and authority of the officials and timekeepers.
- Refrain from using foul language towards teammates, coaches, officials, or opponents.

**Failure to adhere to these standards will result in a disciplinary measure, and could result in a suspension of Base/NPP Sports activities.**

Name (printed): \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_



## **CODE DE CONDUITE**

**Établir et tenir à jour les normes pour les participants, y compris tous les joueurs, les représentants des équipes, les arbitres et les membres de la direction de la Ligue sportive des BNP. Les normes sont comprises, mais sans s'y limiter, dans les principes suivants :**

### **TOUS LES MEMBRES DOIVENT**

- Faire preuve de respect envers les capacités des joueurs de leur équipe et de l'équipe adverse.
- Faire preuve d'un niveau élevé d'engagement et participer en fonction de ce niveau d'engagement.
- Encourager les autres à respecter les règlements, à faire preuve d'esprit d'équipe, et à traiter les autres avec courtoisie.
- Faire preuve de normes morales élevées tant professionnellement que personnellement, conformément au « **Code de valeurs et d'éthique des FAC** ».
- Prendre les mesures nécessaires pour créer un environnement sain dans le sport.
- Respecter les règlements de l'installation. Toute équipe causant des dommages à l'installation ou aux vestiaires sera responsable des coûts de réparation.
- Faire preuve de respect envers les décisions, le jugement et l'autorité des arbitres et des chronométreurs.
- S'abstenir d'utiliser un langage inadéquat à l'égard de leurs coéquipiers, des entraîneurs, des arbitres et des adversaires.

**Le non-respect de ces normes donnera lieu à des mesures disciplinaires et pourrait entraîner une suspension des activités sportives de la base et des BNP.**

Nom (caractères d'imprimerie) :

Signature :

Date :